
Rondvraag Commissie MME d.d. 13-6-2016 

De fractie van de SP heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van een notitie over een 
alternatief voor buslijn 150 met aanzienlijke kostenbesparing van ons Statenlid in Flevoland Marnix 
Bruggeman:  
 
Ambtenaren van Flevoland en Almere hebben deze notitie ook ontvangen en 
bekijken nu of dit voorstel technisch mogelijk is. 
 
Nu mijn vraag voor de rondvraag van de commissievergadering MME van maandag 13-6-2016 : 
De gedeputeerde heeft in de afgelopen Statenvergadering bij de behandeling 
van onze motie vreemd over buslijn 150 toegezegd 
naar goede alternatieven te zoeken. 
Is het mogelijk ook deze notitie hierbij mee te nemen? 
 

 

 


